
 
 

Skolebestyrelsesmøde nr. 10   

Torsdag d.18. juni 2020  

Kl. 17.00 – 19.00 Fra 19.00 – 20.00 ca. konstituerer den nye bestyrelse sig. 

Mødet afholdes i personalerummet i adm. bygning 

Medlemmer: 
Forældrerepræsentanter: Anja Vilsholm, Nicklas Ackey, Thomas Garfort, Maria Løvenstrøm, Brian 
Kragbæk, Brian Nørvig, René Andersen 
Medarbejderrepræsentanter: Mads Grønbæk-Møller, Majken Bjerregård Larsen 
Elevrepræsentanter: Jasmin Sonne Hansen 
Ledelsesrepræsentanter: Tina Duermin Johansen, Morten Warming, Lars Kromann Myhre 
 
Afbud: Morten Warming, Brian Nørvig 
 

Dagsorden Tidsplan Referat 

1.  Godkendelse: Dagsorden 

 

17.00 – 17.05 Godkendt 

2.  Hvem skriver resumé? 17.05 – 17.10 Maria 

3.  Orientering: 

Eleverne 

17.10 – 17.15 

 

Elevrådet har holdt møde med evaluering af 
den forgangne tid. 
 
Hvordan har det gået med at være hjemsendt, 
men skulle i ”skole” hjemmefra? 
 
4.b det var godt fordi man selv kunne 

bestemme hvornår og hvordan. Men øv man 

ikke så vennerne.  

5.c Nogle syntes det var svært at få hjælp af 

lærer og forældre. 

2.a man har mere styr på sine ting.  

2.b sjovt med korte skoledage. 

5.a dejligt med pauser når man ville.  

4.a dejligt med mere fritid. 

5.c Nogle der syntes der var flere lektier og man 



 
 

blev stresset. 

5.a Dejligt man ikke skulle stå så tideligt op.  

7.b der var mange der syntes det var godt. 

Fordi man bare kunne lave lektier og så tage ud 

med venner bagefter. 

7.b det var rart at selv kunne bestemme ens 

tider.  

7.a savnede gruppearbejde. Det var bedre at 

kunne snakke med lærer ansigt til ansigt. Det 

var bedre med en mere detaljeret og direkte 

respons over minuddannelse.  

7.b der var mange der fik lavet det mest 

derhjemme (mere end de plejer).  

7.b man kunne godt havde brugt Skype møder. 

At læren var mere tilgængelig. Manglede 

information fra lærer.  

Hvordan er det gået at komme fysisk tilbage i 
skole? 
 
5.a lidt svært at overholde reglerne. 
5.c det var dejligt at kunne få fysik hjælp. 

1.b syntes det var lidt kedeligt at skulle 

overholde reglerne.  

2.b det har været godt at komme tilbage. 

5.c det har været ærgerligt ikke at kunne holde 

frikvarter. Men kun små pauser i gårdene.  

5.a det var kedeligt at have de samme lærer. 

2.b det er ærgerligt at man ikke har så meget 

plads, både i pauserne og timerne. 

2.a ærgerligt at der ikke er så meget idræt og 

gymnastik.  

5.c ærgerligt at mødes udenfor (hvis det nu 



 
 

regner). 

7.a det er fedt at møde kl 8:30. Godt at man har 

en kort dag (arbejder hårdere og mere, når 

dagen er kort). Fedt at være ude. Mer 

motivation når dagen er kort. Fedt med 2 lærer 

i klassen. 

7.a det er kedeligt at holde pauser i gården og 

øv man ikke må gå ud for skolen.  

7.b at man er blevet sociale igen. Der er ikke 

særlig meget plads. 

Forskellige holdninger til corona reglerne 

blandt lærerne 

 

4.  Beslutning: 

Udgangstilladelse til 

udskolingen? 

Beslutningen er udskudt fra det 

foregående møde. 

Der ligger to forslag. Udsendt. 

17.15 – 17.45 Det besluttes som et forsøg, at eleverne i næste 

skoleår ikke har udgangstilladelse.  

Skolen understøtte i den forbindelse 

udviklingen af 

At gøre det attraktivt at være på skolen med 

rum og muligheder for forskellige aktiviteter 

ude og inde.  

At gøre det attraktivt at spise sin mad på skolen 

Inddrage elever og personale i processen 

Evaluere udviklingen løbende med kvartalsvise 

opsamlinger og justeringer. 

Ledelsen laver tekst til udmelding af 

beslutningen, og på august-mødet vælges 

medlemmer fra skolebestyrelsen til deltagelse i 

udviklingsarbejdet.  

 

5.  Orientering: 

Skolens udviklingsplan, 

17.45 – 17.55 Alle skoler på Bornholm har skullet udarbejde 

en udviklingsplan, som er blevet præsenteret 



 
 

Den er færdig og blev 

præsenteret for BSU i februar. 

for Børne-skoleudvalget.  

Udviklingsplanen tager udgangspunkt i den 

udvikling der blev iværksat da skolen blev en 

selvstændig skole. 

Udviklingsplanen bliver lagt på Aula og skolens 

hjemmeside sammen med et filmklip, der blev 

brugt til præsentationen af den.   

6.  Beslutning 

Skal vi have en arbejdslørdag, 

hvornår skal den ligge og hvad 

skal indholdet være? 

 

17.55 – 18.05 Det besluttes at indarbejde en arbejdslørdag i 

årshjulet for næste års skolebestyrelsesarbejde. 

Indhold på dagen:  

Fastholdelse af elever på mellemtrinnet. 

Udarbejdelse af præsentation af 

skolebestyrelsen. 

Thomas laver skabelon til præsentationen.  

Thomas og Tina finder forslag til dato for 

arbejdslørdagen. 

 

7.  Orientering: 

Budget 

18.05 – 18.10 Der forventes fortsat et budget i balance for 

2020.  

8.  Orientering: 

Personalets evaluering af 

coronatiden 

18.10 – 18.15 Personalet har til et fællesmøde brain-stormet 

på coronatiden. Tilbagemeldingerne har 

ledelsen samlet, og der skal i personalets 

forberedelsesuge arbejdes videre med disse. 

Medarbejderne er kede af den tilbagemelding 

skolebestyrelsen har givet til Børne-

Skoleudvalget vedr. 

forældrerepræsentanternes oplevelse af 

genåbningen, hvor der gives udtryk for 

utryghed med personalets arbejde med corona-

forholdsreglerne. Det har givet anledning til 

gentænkning af, hvad der kommunikeres ud fra 

de enkelte årgange og om det er 

hensigtsmæssigt at der lægges billeder fra 



 
 

hverdagen ud og i givet fald hvilken slags.  

Forældrerepræsentanterne havde følgende 

perspektiver på corona-tiden: 

Positivt at forældrene er kommet tættere på, 

hvad der foregår i skolen.  

Opmærksomhed på at omstændighederne har 

været anderledes pga. nødundervisningen frem 

for den almindelige undervisning, når vi skal 

vurdere hvad der skal med videre.  

Fagligt – hvordan kan man inddrage erfaringen 

fra corona-tiden. 

Fællesskab – hvad har skabt færre konflikter, og 

hvordan bibeholder vi det. 

Der er nogle der har rykket meget med én til én 

hjælp hjemmefra – vi skal være opmærksom på 

dem der ikke har haft den mulighed under 

hjemsendelsen.    

9.  Evaluering: 

Skoleåret set fra bestyrelsens 

side.  

Evt. nye tiltag/fortsætte med 

nuværende. 

18.15 – 18.35 Formanden har rundsendt årsberetning til 

skolebestyrelsesmedlemmerne til orientering.  

Den lægges ud til alle forældre.  

10.  Orientering: 

Udearealer 

Fast punkt på dagsordenen, men 

udvalg og arbejde ligger stille i 

øjeblikket. 

18.35 – 18.35 Udgår 

 

11.  Orientering 

”Hvad sker der på skolen?” 

18.35 – 18.45 Udgår 

12.  Meddelelser/orientering (B) 18.45- 18.55  



 
 

 

Formand 

 

 

 

 

Ledelse  

 

 

 

 

 

Medarbejdere 

Andre 

 

Gode tiltag vedr. trafiksikkerhed ved 

Søndermarkshallen.  

Vi skal være opmærksomme på 

trafiksikkerheden på smedegårdsvej og ved 

Fritos rundkørsel, hvor der er blevet lukket for 

trafik bag om faglokalerne.  

 

Planlægning af næste skoleår er ved at være 

afsluttet. 

Vi gennemfører traditioner for sidste skoleuge 

så godt vi kan omstændighederne taget i 

betragtning.   

Sidste skoledag for 9. kl. tirsdag den 23. juni og 

Dimission den 24.juni  

 

 

13.  Til pressen  Intet 

14.  Eventuelt  Intet 

15.  Punkter til næste møde  Tilbagemelding fra personalets arbejde med 

evaluering af corona-tiden.  

 

16.  Godkendelse af referat, der 

godkendes efter hvert punkt. 

18.55 – 19.00  

17.  Lukket punkt   

 


